
TINGSTRUP SKOLE 
Referat
Dato: 28. november 2022 
Sted: Tilsted Skole

Tidspunkt kl. 19.30-20.30 det er i forlængelse af fællesmødet med Tilsted- 
Dagsorden for fællesmøde er sendt særskilt ud.
Mulig rundvisning af 17.00

Deltagere:
Forældrevalgte: Lærke Kloster, Helle Kanstrup Pruzljanin, Charlotte Borggaard Grønkjær, 
Hanne Søe-Christiansen, Michael Nørgaard, Morten Øland Frøkjær, Kurt Vad 
Lærerrepræsentanter: Morten Christensen, Sigurd Emil Larsen 
Elevrådsrepræsentanter: Silje Bilgrav-Kristiansen, Thea Rimer Christoffersen 
Ledelse: Dorthe Ninn, Michael Nielsen, Lone Broe Christiansen

Afbud: Michael Nielsen, Hanne Søe-Christiansen, Charlotte Borggaard Grønkjær, Morten Chri
stensen (sidste del)
Referent: Lone Broe Christiansen 
Ordstyrer: Lærke Kloster

DAGSORDEN REFERAT

1. Punkter fra Elevrådet

Til punktet er afsat 10 min.

Tak til skolebestyrelsen og ledelsen fordi 
der blev givet penge til Lands Konferen
cen for Danske Skoleelever i Århus. Det 
har virkelig været godt og har bidraget til 
at eleverne deltager i råd og bestyrelser. 
Madboden: Godkendt at eleverne får sko
lekort og de forsøger stadig med nogle 
sunde alternativer + kakao om vinteren.
Der holdes ikke så mange møder nu fordi 
der blev brugt meget tid i forbindelse med 
planlægning af motionsdag.

2. Orientering fra: Formand:
Formand a) - formanden genvalgt; Lærke

a) Landsmøde kommet i hovedbestyrelsen for
b) BFU møde Skole og Forældre. Temaet var fri-
c) Julefrokost på december mødet hed i folkeskolen. Thisted har søgt 

om at blive frikommune - hvis vi 
får ja, vil der skulle arbejdes i

Skoleledelsen planlægning, undersøgelser mm.
d) Bod b) Handler om høringssvar ift. pedel-
e) Der er nedsat udvalg til nytænkning ordning for 2 år siden, men nu er

af uge 41: skolefest og motionsdag det besluttet at der skal etableres 
et pedelkorps. Skolerne mister sin

Til punktet er afsat 20 min. faste pedel og dermed sin faste 
observator.
Der er kommer fra BFU et tilbud 
om kursus i økonomi for skolebe
styrelsesmedlemmer.
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Der arbejdes på en lokalafdeling af 
Skole og Forældre, der indkaldes 
efter nytår - de kan blive banner
fører i forhold til høringssvar.

c) Julefrokost er der stemning for.

Skoleleder:
d) Henrik og Morten (pedeller), Inger 

og Tenna + elevrådslærer (Henri
ette) har været på madmesse. Der 
er købt kort - Skolepenge - der 
bliver rullet ud i morgen. Forældre 
sætter penge ind på kortet og ele
verne bruger det som betalings
middel. Planen er at vareudbuddet 
bliver større.

e) Uge 41; talt om på lærermøde 
med to lærere fra hver afdeling.
Tung uge; skolefest, emneuge, te
ater og motionsdag. Skolebestyrel
sen bliver inddraget når det har 
været igennem lærerkredsen.

f) Arbejdsskade har sendt lærer hjem 
og der er ansat vikar.

3. Opsamling og evaluering af fællesmøde 
med Tilsted
Til punktet er afsat 10 minutter

"Din skole" - lidt mere lunken
Fællesmøde om overgang til 7. klasse var 
godt. Det er nok med et møde om året. 
Evaluering og tilsyn med klassedannelse 
er vigtigt næste gang. Det er vigtigt at 
der laves en skabelon/en interviewguide 
til brug for kommende 7 klasser.

Der er behov for et nyt princip om klasse
dannelser. Der ligger en gammel handle
plan. Ledelsen og medarbejderrepræsen
tanter udarbejder et udkast.

4. Forældrehenvendelse.
Der er bekymringer vedr. skolens udearea- 
ler.
Formanden orienterer om henvendelsen.
Der inviteres til at komme med forslag til 
hvordan skolebestyrelsen kan arbejde med 
henvendelsen.
Endvidere beslutter skolebestyrelsen hvor
dan der skal svares på henvendelsen.
Henvendelsen er medsendt som bilag
Til punktet er afsat 15.minutter

Forældrehenvendelse fra OB.
Medlem af skolebestyrelse supplerer. 
Pedellerne laver fejning, snerydning men 
ikke vedligehold.
Legepladsen efterlader store ønsker om 
redskaber.
Det foreslås at der etableres samarbejde 
med "Tiny Houses" om at lave legehuse.
Kan der laves sponsorløb? Via sponsorløb 
(forældre og virksomheder) kan man 
stable penge på benene. Opnå enighed 
om hvilke spor der skal sættes (hoppe
pude eller lign). Uge 41-udvalg får idéen 
overdraget. Fællesskabende arrangement.

5. Evt.
Til punktet er afsat
5 minutter

Pakkespil til julefrokost - én gave pr del
tager.
Næste gang intro af os alle (Kurt kender 
os ikke).
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Sigurd Emil Larsen

Dorthe Ninn, skoleleder

Helle Kanstrup Pruzljanin, næstformand

Morten Christensen

Michael Nielsen, viceskoleleder
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